

Protokoll fört vid Styrelsemöte 2025-12-15 kl.18.30 Teams

Närvarande: Örjan Eriksson, Johan Garli, Mia Strömstedt, Per-Erik Norback,

Jenny Lindström, Gunn-Marie Solander, Annica Billberg, Olle Gavelin, Ulf Jernström, Stig-Roland Bohman, Kurt Ehlin,

Ej närvarande: Anders Andersson, Elias Westberg, Ludvig Bergström

1. Ordförande Örjan öppnade mötet
2. Dagordningen godkändes.
3. Föregående protokoll 251118 godkändes å lades till handlingarna.

Kvarstående punkter

Per-Erik & Örjan ska skissa fram ett förslag på text till 25:an och dokument om utbildning och äska pengar till nästa möte.

Dokumentet mejlas ut för översyn, eventuella synpunkter tas via mejl.

Medlemsbrev? Till nästa möte

4. Ekonomi, ser bra ut. Berg MK har avslutat sitt medlemskap i Svensk bilsport och i distriktet, ingen tävlingsverksamhet och för lite medlemmar, beslutat att distriktet skriver av deras skulder. Umeå MS tillkommit i distriktet, välkomna!
5. Hemsida/sociala medier rullar på, vi behöver foton från galan/konferensen till hemsidan. En julig (icke AI) bild till hemsidan och även sociala medier.
6. Uppdrag ungdom: Annica Skissar på planer efter jul, ungdomar i Västernorrland ska lockas till motorsporten.
7. Arrangörer: Olle meddelade att det kommit fråga angående 25an som nyligen skickats ut till klubbarna, varför ska klubbarna betala och varför långt efter tävlingen?

I vanliga fall görs detta utskick 3 gånger om år (april, juli och november) tyvärr blev det endast 1 gång 2025 pga. mycket att göra! Vi tar bättre tag 2026, klubbarna får lägga in antalet i sin budget så vet dom hur mycket det kommer kosta, då man vill avsluta sin tävling och då veta resultatet.

8. Gala/Konferens: Galan händer inget just nu. Konferensen i vår har vi fått 3 offerter, ett gruppmöte så presenterar vi dessa vid nästa möte!
9. Förbundet: Förbundets gala är 260118 i Örebro, nu är det endast förbundet som anordnar. Örjan och Ulf har haft många möten med förbundet, det är struligt men dom har öppen agenda, så nu funkar kommunikationen bättre. Anna Nordqvist har fått 5 nya år på FIA. Svenska rallyt kommer att sälja efter 2026 års rally, intressenter finns.
10. RF-Sisu: Västernorrland ska Annica ha ett möte med Lena å Svante angående strategi 2030.

Jämtland-Härjedalen har Ulf varit på möte där det var information om valberedning och att dom vill ha in namn till förtroende uppdrag, Svante höll ett föredrag "Trygg idrott" som var intressant, det handlade om orättvis behandling, trakasserier, sexuella trakasserier mm.

Det finns regionssamordnare om klubbar vill ha hjälp.

Jenny fixar ett inlägg på sociala medier om detta!

Strategi 2035 jobbar dom också med.
11. Utbildning: 2st bokade kurser som blir helgen 260315-16 lördag Racecontroller steg 3-4 och på söndag domarkurs. Dessa är främst för folkrace, men andra sportgrenar är välkomna, ingen lokal är bokad än och ingen kostnad.

Inget datum än på vagnsboksutfärdarekurs.
12. Rapport från SGAer, SGA RYs mejl, ett möte med gruppen den 20250117 kl. 17,30 Mia kallar. Kallade i denna grupp: Örjan Eriksson, Ulf Jernström, Mia Strömstedt, Olle Gavelin och Joacim Söderström.

SGA gruppen för enkel bilsport har kompletterats med Johan Garli och Örjan Eriksson tillsammans med Per-Erik Norback, alla ordföranden i Svenskbilsport har blivit med i enkel bilsport så det blir mer ansvar.

Målsättning att öka in fler i motorsport.

En ny klass iform av turbo i Folkrace kommer 2026, arrangörerna får bjuda in denna klass. Till 2027 ska det finnas toyotastag i alla bilar. Folkrace reglerna kommer snart.
13. Övriga frågor: Den nya stadgemallen ska vara klar nu! Per-Erik och Örjan ordnar den så vi kan ta den till årsmötet som en propotion.

Idrottonline blir Arena idrott i mars 2026, LoTS funkar 2026 ut.

14. Nästa möte: 260120 kl.18,30 Teams. Revisor, valberedning och årsmöteshandlingar.
SGA möte 260128 kl. 18,30.
15. Ordförande avslutande mötet.

Örjan Eriksson

Ordförande

Mia Strömstedt

Sekreterare